
 Referat af bestyrelsesmøde hos Erik den 7.febr.17 kl. 19.00 

1.Opfølgning på sidste referat. 

Ingen kommentarer. 

2.Status veje og grøfter 

Vejen er rettet til af entreprenøren i oktober, og der er problemer 
med fortsat dannelse af mange huller i vejen. Vi har fået at vide, 
at der er lagt 23 m2 grus på vejen. Lis tager igen kontakt til en-
treprenøren for at få bedst mulig vejregulering, med hældning til 
siderne for afløb af vand, og dermed mindre tendens til dannelse 
af huller. 

3. Opdatering på trappe til klitnedgang. 

Lis har haft kontakt til Fureby Klit i Vendsyssel, som i nogle år har 
haft trappe til stranden, i starten en trætrappe, og de sidste år en 
metaltrappe. Der er udgifter til indkøb af trappe og til årlig vedli-
geholdelse, og det kan ikke udelukkes, at der kan komme væsent-
lig skade på en sådan trappe i forbindelse med en storm. Til gen-
gæld kan en trappe give mere sikker adgang til og fra stranden. 
Det aftales at komme med et oplæg til diskussion på generalfor-
samlingen, for at høre, om der er stemning til at gå videre med 
sagen. 

4.Hjertestarter – afslag – fornyet ansøgning inden 1.3.17. 

Et indkøb for grundejerforeningens penge kan overvejes, da prisen 
trods alt er overskuelig. 

5.Generalforsamling 14.4.17 på Hjorths Hotel: 

På valg er Finn og Lis. De er begge villige til genvalg. 

Dirigent. Vi kontakter Poul Foss Michelsen, om han vil påtage 
sig hvervet igen i år. 

Udsende indkaldelse: Erik. 



Tilbagemelding om hvem spiser med. Otto laver en Dongle, 
der kan sendes ud. 

Bestille mad. Stjerneskud eller smørrebrød, afhængigt af mu-
ligehederne, afgøres efter aftale med Hjorts Hotel. 

Udkast til regnskab. Der er i år brugt relativt stort beløb til 
vedligeholdelse af veje og grøfter, ca 11000 kr. mere end 
budgetteret, og alligevel er vejen ikke bedre end tidligere, 
men som anført kontaktes entreprenøren igen om bedst mu-
lig vejpleje. Der har været brugt et opstartsbeløb på 5000 kr. 
til hjemmeside, og den vil kun koste få hundrede kr. i vedli-
geholdelse om året herefter. Da vi har en kapital på 51000 kr. 
i grundejerforeningen, foreslås det at budgettere med uæn-
dret kontingent i 2017. 

6.Nye medlemmer. 

7.Diverse 

8.Næste møde: eventuelt ekstra møde før generalforsamlingen 
er ikke aftalt. 


